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RRM.0012.4.11.2025 

Protokół 

Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego Rady Miejskiej 

we Wschowie 

z dnia 24 kwietnia 2025 r. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Radny Władysław Brzechwa. 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na XIV Sesję Rady Miejskiej we Wschowie. 

2. Wolne wnioski. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Zastępca Burmistrza - Marek Kraśny 

Zastępca Dyrektora Biura Infrastruktury Komunalnej i Mieszkaniowej - Dorota Bernacka - 

Wołek 

Kierownik Referatu Spraw Społecznych Magdalena Jaraczewska – Wieczorek 

Wykonawca Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Wschowa na lata 2025 – 2030  

P. Sławomir Kozieł  

Radni - członkowie Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 

zgodnie z listą obecności. 

 

Przewodniczący Komisji Radny Władysław Brzechwa powitał wszystkich zebranych  

i przedstawił plan omawianych tematów bieżącej komisji. 

Ad. 1. Zaopiniowanie projektów uchwał na XIV Sesję Rady Miejskiej we Wscho-

wie. 

a) projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji 

Gminy Wschowa na lata 2025 - 2030 (druk 120) 

Kierownik Referatu Spraw Społecznych Magdalena Jaraczewska – Wieczorek wyjaśniła 

autopoprawki do projektu uchwały. 

Wykonawca Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Wschowa na lata 2025 – 2030  

P. Sławomir Kozieł przedstawił szczegóły Programu. 
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Radny Tadeusz Sobczuk zwrócił uwagę, że nieuchwalenie programu będzie skutkowało 

brakiem możliwości aplikowania o środki zewnętrzne. 

Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 7 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

b) projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Wschowa (druk 121) 

Zastępca Dyrektora Biura Infrastruktury Komunalnej i Mieszkaniowej - Dorota Bernacka 

– Wołek udzieliła wyjaśnień do projektu uchwały. 

Zastępca Burmistrza - Marek Kraśny uzupełnił wypowiedź Pani Dyrektor. 

Podjęto dyskusję o zasadach wynajmowania lokali, prawach lokatorów i obowiązkach 

właścicieli nieruchomości. 

Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 7 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

c) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 

finansowej Województwu Lubuskiemu (druk 124) 

Zastępca Burmistrza - Marek Kraśny udzielił wyjaśnień do projektu uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji i przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 7 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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d) projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty za parkowanie pojazdów  

na terenie parkingu przy plaży w Lginiu oraz wprowadzenia regulaminu 
parkingu (druk 126) 

Zastępca Dyrektora Biura Infrastruktury Komunalnej i Mieszkaniowej - Dorota Bernacka 

– Wołek udzieliła wyjaśnień do projektu uchwały. 

Zastępca Burmistrza - Marek Kraśny uzupełnił wypowiedź Pani Dyrektor i dodał, że 

zostanie przygotowany również parking bezpłatny. 

Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 6 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 1 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Ad. 2. Wolne wnioski. 

Radna Krystyna Zacharczuk zgłosiła problem sięgających do piwnicy budynku przy ulicy 

Kostki korzeni drzewa oraz problem zanieczyszczania kontenera na odpady przez 

mieszkańców kamienicy przy ul. Rzeźnickiej. Radna zgłosiła potrzebę ustawienia dwóch 

kontenerów na odzież. Podjęto dyskusję. 

Radny Tadeusz Sobczuk zwrócił uwagę na brak koszy na śmieci wzdłuż drogi  

w Tylewicach i zapytał do kogo należy zgłaszać problem np. uszkodzenia drogi.  

Zastępca Burmistrza - Marek Kraśny odpowiedział, że takie sprawy należy kierować  

do Biura Infrastruktury Komunalnej i Mieszkaniowej. 

Przewodniczący Komisji Władysław Brzechwa zgłosił potrzebę ustawienia w miejscowości 

Konradowo znaku ustąpienia pierwszeństwa przejazdu. 

Przewodniczący Komisji Władysław Brzechwa podziękował Radnym za obecność  

i zakończył posiedzenie. 

Przewodniczący Komisji 

 

/-/ Władysław Brzechwa 

 

Protokołowała: 
A. Safiańczuk 

Starszy inspektor ds. Obsługi Rady Miejskiej 


